



KENYATAAN SEBUT HARGA

Tawaran adalah dipelawa kepada pembekal-pembekal (syarikat) yang berdaftar dengan **Perbendaharaan Malaysia Sabah** atau **PUKONSA** dan mempunyai Kod Bidang pendaftaran yang dibenarkan seperti berikut:

Ruj. Sebut Harga	Tajuk	Kod Bidang	Harga Dokumen	Taraf Sebut Harga
SEDIA/SH(OE)/03/24	MEMBEKAL, MENGHANTAR-SERAH, MEMASANG DAN MENGUJI TERIMA DRONE PERTANIAN SEBAGAI INSENTIF DALAM PROGRAM AGRO DRONE PILOT BAGI IBU PEJABAT SABAH ECONOMIC DEVELOPMENT AND INVESTMENT AUTHORITY (SEDIA)	<p style="text-align: center;">PMS: 070101 – Pertanian, Perhutanan dan Ternakan Baja dan Nutrien Tumbuhan (Organik/Bukan Organik) dan 110501 – Pengangkutan, Komponen dan Aksesori Pesawat Udara, Kapal Terbang, Kapal Angkasa, Satelit, Radar</p> <p style="text-align: center;">ATAU</p> <p style="text-align: center;">PUKONSA: 120101 – Pertanian dan Ternakan/ Perikanan Baja dan Racun dan 190101 – Pesawat Udara, Bot dan Kapal Pesawat Udara</p>	RM 10	Terbuka kepada Bumiputera dan Bukan Bumiputera

Tarikh Tutup Tawaran : **31hb. Julai 2024 (Rabu – Jam 12:00 Tengahari)**

Tempat Dokumen Sebut Harga Diperolehi : Pihak Berkuasa Pembangunan Ekonomi Dan Pelaburan Sabah, Level 26, Menara Tun Mustapha, Yayasan Sabah Headquarters Complex, Likas Bay, 88817, Kota Kinabalu, Sabah.
Tel. : 088-418999 Faks: 088-418966

Dokumen Sebut Harga boleh diperiksa dan diperolehi secara **pembelian fizikal** mulai **12hb. Julai 2024 – 31hb. Julai 2024** pada waktu pejabat. Bayaran dokumen sebut harga adalah seperti berikut..

1) PEMBELIAN SECARA FIZIKAL:

Dalam bentuk Wang Pos/Wang Kiriman Pos (Money Order)/Bank Draf yang ditulis atas nama **“Sedia-Federal Operation Fund”**; atau

2) PEMBELIAN SECARA ATAS TALIAN:

Bank Transfer ke nombor akaun SEDIA:-

SEDIA-FEDERAL OPERATION FUND

Nama Bank: Kuwait Finance House (M) Berhad

No. Akaun: 009105000672

Wang Tunai/Cek tidak diterima. Dokumen Sebut Harga akan dikeluarkan kepada Syarikat-syarikat atau wakil-wakilnya yang **SAH** sahaja dengan membawa 'SURAT TAULIAH' yang menunjukkan bahawa mereka diberi kuasa untuk mengambil dokumen bagi pihak syarikat. **SIJIL ASAL Perbendaharaan Malaysia Sabah (PMS)** atau **PUKONSA** hendaklah dikemukakan dan sila sediakan salinan sijil-sijil yang disahkan semasa hendak mengambil dokumen Sebut Harga.

Syarikat / Wakil yang hadir untuk mendapatkan dokumen Sebut Harga adalah terhad kepada **SATU (1) ORANG SAHAJA**. Dokumen tawaran berserta Cadangan Teknikal dan Cadangan Kos yang lengkap diisi hendaklah dihantar ke **Peti Tawaran Tender dan Sebut Harga Pihak Berkuasa Pembangunan Ekonomi dan Pelaburan Sabah** dan di alamatkan kepada **SETIAUSAHA JAWATANKUASA PEMBUKAAN SEBUT HARGA SEDIA, PODIUM MENARA TUN MUSTAPHA, YAYASAN SABAH HEADQUARTERS COMPLEX, LIKAS BAY, 88817 KOTA KINABALU, SABAH.**

PIHAK BERKUASA PEMBANGUNAN EKONOMI DAN PELABURAN SABAH